

HIKARI® 富山

H9VIII 7D

新一代智能平缝机

NEW GENERATION OF INTELLIGENT
LOCKSTITCH SEWING MACHINE



**搭载智能线张力控制技术 智能夹线器
搭载AI功能, 功能切换10倍以上速度完成
数字驱动 线迹自美观**

EQUIPPED WITH INTELLIGENT THREAD TENSION CONTROL TECHNOLOGY, INTELLIGENT THREAD CLAMPING DEVICE. EQUIPPED WITH AI FUNCTIONS, SWITCHING OF FUNCTIONS CAN BE COMPLETED AT A SPEED MORE THAN 10 TIMES FASTER. DIGITAL DRIVE, BEAUTIFUL STITCHES.

关键使用价值

KEY USE VALUE

- 搭载智能线张力控制技术 智能夹线器
Equipped with intelligent thread tension control technology, intelligent thread clamping device
- 搭载AI功能, 功能切换10倍以上速度完成
Equipped with AI functions, switching of functions can be completed at a speed more than 10 times faster
- 数字驱动 线迹自美观
Digital drive, beautiful stitches.

其他使用价值

OTHER USE VALUE

- 搭载智能压脚压力控制技术, 可智能感知布料的厚薄, 通过智能算法自动调节压脚压力。
Equipped with intelligent foot pressure control technology, it can intelligently sense the thickness of the fabric and automatically adjust the foot pressure through an intelligent algorithm.
- 超短线头功能, 剪线后线头最短2mm, 无须再修剪线头
Ultra-short tail function. The thread tail length is only 2mm, no need for further trimming of the tail.
- 4种送料轨迹, 可适合多种面料的特性, 配合智能线张力技术和智能压脚压力控制技术, 缝纫出优美的线迹。
4 different feeding paths can be adapted to the characteristics of various fabrics. Combined with intelligent thread tension control technology and intelligent presser foot control technology, they can sew out beautiful stitches.
- 剪线电脑控制, 线头长度稳定, 动作轻便迅速无噪音
Thread-cutting computer control, stable thread length, smooth and rapid operation without any noise.
- 无油机头, 防止油污: 针杆、挑线杆、压脚杆无油设计, 密封油盘, 远离油污烦恼
Oil-free machine head, preventing oil stain: The needle bar, thread taking-up bar, and press foot bar are all designed without oil. The sealed oil pan keeps them away from oil stain.
- 最大310×140mm操作空间, 同类机型空间最大, 便于大件衣物的缝制;
The maximum operating space is 310×140mm, which is the largest among similar models. This provides convenience for sewing large items of clothing.
- 配有彩色触摸屏, 功能设置直观, 配合语音播报功能, 普通操作工也可快速上手进行换款设置;
Equipped with a color touch screen, the function settings are intuitive. Combined with the voice announcement function, even frash operators can quickly master and set up the product changes.
- 可选配富山IoT功能实现设备网络联接功能, 助力企业打造数字化工厂
Optional HIKARI IoT function enables the device's network connection capability, helping enterprises build digital factories.



H9VIII-7D/5AK



头部无油
Head oil free



DBx1



0-5



0-13



倒回缝
Reverse Stitching



auto



F



M



rpm



750x595x310mm

HIKARI® 富山

上海富山精密机械科技有限公司

HIKARI(SHANGHAI)PRECISE MACHINERY SCIENCE & TECHNOLOGY CO.,LTD.

上海市金山区朱泾工业区中达路800号
NO.800.ZHONGDA ROAD, JINSHAN ZONE,
SHANGHAI, CHINA

电话/Tel:021-67311111
传真/Fax:021-67311311
邮箱/E-mail:hikari@chinahikari.com



facebook



抖音